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Zápis zo zasadnutia Komisie životného prostredia, výstavby a územného 

plánovania,  konaného dňa 11.10.2021 o 15.30 hod. 

v budove Obecného úradu Jaslovské Bohunice 

 

  

Prítomní členovia komisie: Ing. Ľuboš Bokor, Ing. Peter Kiripolský, Ing. Marián Vajdečka  

Ospravedlnení: Rudolf Grác, Ing. Slivenský 

Prítomní za poslancov: RNDr. Tibor Rapant, Mgr. Bubánová Lucia 

Prítomní za obecný úrad:  starostka – Ing. Jozef Zemko, Zuzana Kordiaková 

Hostia: Halasz, Petronela Lehutová, Katarína Mojžišová,  

 

Program rokovania: 

 

- Ewia centrum cirkulárnej ekonomiky Trnava 

- Rozšírenie Materskej školy, Základnej školy  

 

Hlasovanie:           za:             0 nehlasovalo sa 

  proti:       0  

  zdržal sa:   0 

 

 

1. Ewia centrum cirkulárnej ekonomiky Trnava 

 

Komisia a poslanci boli oboznámení s prezentáciou pána  Ladislava Halásza zo spoločnosti 

Ewia. Vysvetlil podrobnosti o rozpracovanosti Zmien a doplnkov Územného plánu obce 

Malženice a následného posudzovania vplyvov plánovaného projektu na životné prostredie. 

Cieľom plánovaného projektu je zrealizovať prechod zo skládkovania odpadov smerom 

k integrovanému systému odpadového hospodárstva, ktorého súčasťou je ZEVO/spaľovňa – 

zariadenie na energetické využívanie odpadu/ s výrobou tepla a elektrickej energie. 

Ďalej predstavil odpadové hospodárstvo v regióne a v Európe. Predstavil vizualizáciu Centra 

Cirkulárnej Ekonomiky / CCE/ 

Komisia berie na vedomie podané informácie. 

 

1. Rozšírenie MŠ a ZŠ 

Na žiadosť poslancov a členov komisie životného prostredia, výstavby a územného 

plánovania, pozvaní zástupcovia firmy KOMA SLOVAKIA s.r.o.. Firma sa zaoberá 

výstavbou kontajnerových objektov. Zástupcovia firmy si prešli priestor v areáli Materskej 

škôlky, zvážili možnosti prístavby dvoch kontajnerov a spojovacieho traktu. 

Komisia bola informovaná o možnostiach rozšírenia kuchyne v priestoroch bývalých šatní 

MŠ. Komisia uvažovala s viacerými možnosťami rozšírenia kuchyne do priľahlých 

skladových priestorov , sociálnych zariadení a samotného zázemia zamestnancov kuchyne.  

Komisia bola informovaná , že ani zabratím všetkých priľahlých miestností nevznikne 

vyhovujúci priestor pre rozšírenie kuchyne.  
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Komisia bola informovaná o možnosti vybudovania novej kuchyne v suteréne budovy 

obecného úradu. 

Komisia diskutovala o možnostiach využitia viacerých budov vo vlastníctve obce. Hľadalo sa 

najvhodnejšie riešenie pre rozšírenie MŠ,  Diskutovalo sa o využití budovy starého obecného 

úradu,  budovy nového obecného úradu a  budovy bývalých chladiacich veží.  

Inžinier Rapant navrhol aj možnosť dobudovania / murovanej stavby/ dvoch spální a kuchyne 

priamo v areáli MŠ. Ak by to bolo možné z priestorového hľadiska a v súlade s platnými 

normami.  

Pani Lehutová požiadala komisiu o zváženie všetkých podaných informácií a o preverenie 

a vypočítanie bilancie plôch existujúcej MŠ v prípade dostavby spální a kuchyne v areáli MŠ. 

Pán Kiripolský navrhol vypracovať hrubý odhad  murovanej  prístavby kuchyne a prístavbu 

jednej triedy. Taktiež komisia požiadala, aby bola spracované cenová ponuka na prístavbu 

kontajnerových spální.  

Pán inžinier Rapant požiadal komisiu o zváženie realizácie kontajnerovej prístavby, nakoľko 

podľa zistení  skutočnosti, že proces kontajnerovej stavby nie je o nič rýchlejší a sú potrebné 

všetky administratívne úkony ako pri murovanej stavbe je z pohľadu životnosti výhodnejšie 

realizovať murovanú dostavbu. 

  

 

 

 

 

                   ................................................... 

                                                                        Ing. Ľuboš Bokor 

                           predseda Komisie životného prostredia, výstavby a územného plánovania 


